

新院長遴選消息(13-12-2013)

經過新院長遴選委員會的仔細考慮，現推薦邢福增教授為新院長候選人。邢福增教授畢業於香港中文大學，先後取得文學士（歷史，1987）、哲學碩士（中國教會史，1989）及哲學博士（中國教會史，1995）。1993至2004年曾任教於香港建道神學院，1997年起任基督教與中國文化研究中心主任。自2004年起在本院擔任「龐萬倫基督教與中國文化講師」，2007年由助理教授升任為副教授，於2013年10月起擔任本院副院長(研究及出版)。現時，他是基督教中國宗教文化研究社社長及中國基督教史學會會長，亦為崇基學院宗教與中國社會研究中心及中文大學基督教研究中心副主任。他的研究集中於當代中國政教關係、中國及香港基督教史及當代中國基督教發展。自1999年起，邢教授受任為循道衛理聯合教會義務教士。

邢福增教授將會公開分享他的神學教育理念，日期定於十二月十八日，晚上七時三十分至九時三十分，地點在容啓東校長紀念樓聖堂，歡迎各教職員、同學、校友和神學院的同行者參與，提供意見。

崇基學院神學院新院長遴選委員會

News on Selection of Next Director of Divinity School of Chung Chi College (13-12-2013)

After thorough consideration, the Search Committee for the Next Director would like to recommend Prof. Ying Fuk Tsang (邢福增教授) as the candidate of the next Director. Prof. Ying Fuk Tsang received his B.A. (History, 1987), M.Phil. (Chinese Church History, 1989) and Ph.D. (Chinese Church History, 1995) from CUHK. Before joining the Divinity School of Chung Chi College as Pommerenke Lecturer in Christianity and Chinese Culture in 2004, he taught at Hong Kong Alliance Bible Seminary (1993-2004) and was appointed as the Director of Christianity and Chinese Culture Research Centre in 1997. He was promoted from Assistant Professor to Associate Professor in 2007 and took up the post of Associate Director (Research and Publication) of our School in October 2013. Now he is the Director of the Christian Study Centre on Chinese Religion and Culture and Chairman of the Society for the Study of the History of Christianity in China. He is also the Associate Director of the Centre for the Study of Religion and Chinese Society, Chung Chi College and Centre for Christian Studies, CUHK. His research focuses on church-state relations in China, the history of Protestant Christianity in China and Hong Kong, and contemporary Chinese Protestantism. Prof. Ying has been a Local Preacher of the Methodist Church, Hong Kong since 1999.

A public presentation by Prof. Ying and sharing session will be held on December 18, 2013 at 7:30pm-9:30pm, venue at Chapel, President Chi-tung Yung Memorial Building. Teachers, students, alumni and other friends of Divinity School of Chung Chi College are cordially invited to join this presentation and sharing.

Search Committee for Next Director of Divinity School of Chung Chi College